
MV 4-3 

   
 
 
7 maart 2016 
 

 
Mondelinge vragen architectuurambitie  
 
In 2013 heeft de gemeenteraad het initiatiefvoorstel Bouwen aan een Zwolse Architectuur 
Ambitie aangenomen. Inmiddels is het 2016 en zijn wij benieuwd naar de stand van zaken. 
De verschillende rollen van professionals zoals stedenbouwkundigen, architecten en andere 
professionals zijn belangrijk bij de totstandkoming van ruimtelijke opgaven en beleid. Wij 
zien dat Zwolse architecten werken aan een levendig architectuur klimaat en graag 
meedenken en werken aan de Zwolse ambitie. Ook met het oog op de aankomende 
architectuurbiënnale stellen wij de volgende vragen.  
 

1. Wanneer kan de gemeenteraad een notitie met het beleid en de visie van de 
gemeente op architectuur verwachten? 

2. Hoe zijn architecten betrokken bij de totstandkoming  van de notitie?  
3. Hoe worden zij betrokken bij de totstandkoming van ruimtelijk beleid (zoals 

beeldkwaliteitsplan binnenstad) en ruimtelijke opgaven? 
4. Is deelname aan de biënnale onderdeel van de activiteiten en welke rol heeft de 

gemeente hierin?  
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